

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一—八一七五
傳真：二七六二—一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

Circular No. 21038

14th February, 2022

Dear Parents/Guardians,

Distribution of Learning Materials

Given the COVID-19 situation, the school will continue to arrange online classes after 21st February, 2022 until further notice. Subject departments have prepared school-based learning materials such as workbooks and worksheets to support student learning. Parents can collect these learning materials from the school on Saturday 19th February, 2022 from 09:00 to 16:00 or Monday 21st February, 2022 from 09:00 to 16:00. Parents should take precautionary measures against COVID-19 when collecting learning materials from the school. If parents cannot come to school as scheduled, they can contact the General Office for further arrangements.

For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung
Principal



21038

敬啟者：

派發學習材料

因應新型冠狀病毒病疫情，學校將於 2022 年 2 月 21 日後繼續網上授課直至另行通告為止。各學科已印刷校本學習材料例如習作簿及工作紙，幫助學生學習。家長可於 2022 年 2 月 19 日(星期六)上午 9:00 至下午 4:00 或 2022 年 2 月 21 日(星期一)上午 9:00 至下午 4:00 到學校領取學習材料。家長到校時應採取適當防疫措施。如家長不便於上述時段到校，請聯絡校務處另作安排。

如有任何疑問，歡迎致電校務處查詢（電話 2711 8175）。

此致

各家長

陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

2022 年 2 月 14 日